
2018D29218 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Financiën heeft over de brief van de Staatssecre-
taris van Financiën van 17 april 2018 houdende de 21e halfjaarsrapportage 
van de Belastingdienst (Kamerstuk 31 066, nr. 401) de navolgende vragen 
ter beantwoording aan de Staatssecretaris voorgelegd. 

De voorzitter van de commissie,
Anne Mulder 

De adjunct-griffier van de commissie,
Freriks 
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Nr. Vraag 

1 Kunt u aangeven of de Autoriteit Persoonsgegevens al een bericht 
en/of rapport over het onderzoek naar de Broedkamer aan de 
Belastingdienst gestuurd heeft, dan wel gepubliceerd heeft? 

2 Waarom is de automatisering niet op tijd gereed? Waarom is dat 
niet eerder voorzien? Wanneer werd dit duidelijk? 

3 Hoeveel extra douaniers worden opgeleid? Is er voldoende 
capaciteit om al deze personen op te leiden? 

4 Stopt de Belastingdienst op meer plekken met het gebruik van het 
BSN, bijvoorbeeld in relatie tot het btw-nummer? 

5 Hoeveel geld is de Belastingdienst jaarlijks kwijt aan Wob-
procedures? 

6 Hoeveel vacatures bij de Belastingdienst zijn momenteel 
onvervuld? 

7 Hoe vaak heeft de Belastingdienst te maken met DDos-aanvallen of 
andersoortige internetcriminaliteit? Hoe vaak heeft dit gevolgen 
die intern of voor burgers merkbaar zijn? 

8 Heeft de Belastingdienst met betrekking tot de andere ICT-
systemen dan Enterprise Tax Management (ETM) afspraken met de 
leveranciers van de software over de termijnen waarop de 
software ondersteund zal worden? Op welke manier is de 
Belastingdienst bezig te voorkomen dat het probleem dat zich nu 
openbaart bij het ETM-systeem, zich ook bij andere systemen zal 
voordoen? 

9 Hoeveel fte werken er op het wervingscentrum? En met hoeveel fte 
wordt het wervingscentrum «met spoed versterkt»? Wanneer is dit 
knelpunt ontdekt? 

10 Hoeveel fiscale medewerkers zijn er in 2017 vertrokken bij de 
Belastingdienst? Hoeveel fiscale medewerkers zijn er in 2017 in 
dienst getreden? 

11 Hoeveel ICT-medewerkers zijn er in 2017 vertrokken bij de 
Belastingdienst en hoeveel ICT-medewerkers zijn er in 2017 in 
dienst getreden? 

12 Zijn er mensen ingehuurd die gebruik hebben gemaakt van de 
vertrekregeling? 

13 Hoe heeft het kunnen gebeuren dat het onderhoud aan een 
softwareprogramma door de leverancier stopt alvorens een nieuw 
systeem werkzaam is? 

14 Welke maatregel uit het regeerakkoord wordt niet doorgevoerd 
omdat er geen 5 miljoen euro binnenkomt door de toeslag op 
roetfilters? 

15 Wanneer wordt de toeslag voor oude vervuilende dieselauto’s wel 
ingevoerd? 

16 Klopt het dat als mensen na het invoeren van de toeslag voor oude 
vervuilende dieselauto’s een filter installeren, zij niet langer de 
toeslag hoeven te betalen? 

17 Hoe hoog bedraagt de toeslag op oude, vervuilende dieselauto’s 
minimaal? Wat is het maximumbedrag? 

18 Waaraan wordt de opbrengst van de toeslag op oude, vervuilende 
dieselauto’s besteed? 

19 Hoe wordt de Kamer op de hoogte gehouden over de voortgang 
met ETM? 

20 Kunt u de toetsing van het externe bureau op het ETM aan de 
Kamer doen toekomen? 

21 Wat is de oorzaak van de vertraging van de beoogde opvolger van 
ETM? 

22 Welke partijen helpen de Belastingdienst bij het ontwikkelen van 
een vervangend systeem? 

23 Hoe vaak zijn er de afgelopen jaren problemen opgetreden bij ETM 
die moesten worden opgelost door de leverancier? 
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24 Op welke wijze kan een burger op 26 mei 2018 op een laagdrempe-
lige manier een overzicht verkrijgen van de gegevens die de 
Belastingdienst van hem heeft opgeslagen en dus het inzagerecht 
uitoefenen? 

25 Wanneer is de Belastingdienst naar verwachting wel volledig 
compliant met de Algemene verordening gegevensbescherming 
(AVG)? Welke elementen zijn het meest complex voor de 
Belastingdienst? 

26 Op welk moment is de Belastingdienst echt begonnen met het 
implementeren van de AVG (bijvoorbeeld door het aanstellen van 
functionarissen of het instellen van een projectteam)? 

27 De Belastingdienst geeft aan op het formulier ib-47 te weinig 
wettelijke basis te hebben voor het gebruik van het BSN. Gelden 
deze bezwaren niet precies zo voor het fiscale nummer van zzp’ers 
dat immers gewoon het BSN bevat? 

28 Waarom krijgen Zeer Vermogende Personen (ZVP’s) een vast 
aanspreekpunt en mensen die niet zeer vermogend zijn niet? 

29 Hoe wordt voorkomen dat ZVP’s belastingadvies krijgen van hun 
vaste aanspreekpunt? 

30 Wanneer is het programma ZVP opgezet? Hoeveel agressieve 
fiscale constructies zijn door het programma al ontdekt? 

31 Kan zo concreet mogelijk worden aangegeven wat het ZVP-
programma heeft opgeleverd? 

32 Kunt u de knelpunten benoemen die ambtenaren die deelnemen 
aan het programma ZVP ervaren en die ook uit het WOB-verzoek 
hieromtrent blijken? 

33 Zijn er nog problemen te verwachten doordat het ETM, dat ook de 
erfbelasting betreft, niet meer veranderd kan worden, zodat de 
zeer laat opgelegde aanslagen moeilijker geïnd kunnen worden? 

34 Hoeveel mensen zijn er geworven voor de Belastingdienst, de 
Belastingdienst/Toeslagen, de Douane, de FIOD en de andere 
dienstonderdelen (graag een antwoord per onderdeel)? 

35 Hoeveel mensen zijn er in dienst getreden bij de Belastingdienst, 
de Belastingdienst/Toeslagen, de Douane, de FIOD en de andere 
dienstonderdelen (graag een antwoord per onderdeel)? 

36 Hoeveel mensen zijn er vertrokken bij de Belastingdienst, de 
Belastingdienst/Toeslagen, de Douane, de FIOD en de andere 
dienstonderdelen (graag een antwoord per onderdeel)? 

37 Hoe wordt de Kamer op de hoogte gehouden van de voortgang 
rond het derde risico bij de aangiftecampagne 2017? 

38 Hoe kan het dat het aantal mensen op de maatwerklijst is 
verkleind? 

39 Hoeveel boetes zijn er tot nu toe opgelegd voor schijnzelfstandig-
heid? 

40 Hoe komt het dat 60% van de afname van de toeslagschuld in het 
buitenland nog altijd afschrijvingen en verminderingen betreft? 
Wat gaat u doen om dat te verminderen? 

41 Is er in het kader van het onderzoek naar «geen powerplay maar 
fairplay» een intern onderzoek gedaan naar de operatie «caf 11 
hawaii»? 
Zo ja, wanneer is dat gedaan en kunt u het rapport uit 2015 aan de 
Kamer doen toekomen? 

42 Kan worden aangegeven welke productietabellen de laatste jaren 
niet meer standaard staan opgenomen in de halfjaarsrapportages? 

43 Is bekend hoeveel telefoontjes niet kunnen worden beantwoord 
omdat de wachtrij te lang is waardoor de verbinding wordt 
verbroken? Wat is de ontwikkeling door de jaren heen van dit 
aantal? 
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44 Veertien procent van de bezwaarschriften zijn niet binnen de 
Algemene wet bestuursrecht (Awb)-termijn afgehandeld. Welk 
aantal is dit? 

45 Welk bedrag aan toeslagen moest in 2017 worden terugbetaald? 
Welk percentage van het geheel aan uitgekeerde toeslagen is dat? 

46 Waarom is het bedrag aan «Brutocorrectie opbrengsten boekenon-
derzoeken MKB» lager dan in 2016? 

47 Hoe heeft het aantal boekenonderzoeken zich ontwikkeld van 2016 
op 2017? 

48 De achterstand invordering bedroeg in 2017 2,7%. Kan de 
ontwikkeling van dit percentage worden weergegeven voor de 
afgelopen vijf jaar? Wat is het bedrag aan achterstallige invorde-
ring dat nog openstaat? 

49 Hoe wordt gezorgd dat de 10% verhoging van de doelstelling in de 
omgevingsgerichte strafonderzoeken dit jaar niet te ambitieus 
blijkt? 

50 Welke productietabellen zaten wel in de 15e halfjaarsrapportage en 
niet in de 21e halfjaarsrapportage? Kunt u die aan de Kamer doen 
toekomen over de periode van de halfjaarsrapportage? 

51 Waardoor moest voor toeslagjaar een groter percentage van het 
totaal aan uitgekeerde toeslagen worden terugbetaald? Wat is de 
ontwikkeling van dit percentage langjarig? 

52 Hoeveel mensen werken in totaal bij het Advance Pricing 
Agreements (APA)/Advance Tax Rulings (ATR)-team, zowel bij het 
ministerie, in het team zelf en op locaties elders? 

53 Welke looptijd hebben rulings normaliter? Hoeveel rulings hebben 
een langere looptijd? Hoeveel rulings hebben een looptijd tussen 
de vijf en tien jaar? Hoeveel rulings hebben een looptijd tussen de 
tien en twintig jaar? Zijn er ook rulings met een looptijd die langer 
dan twintig jaar is afgesloten? Zijn er ook rulings voor onbepaalde 
tijd afgesloten? 

54 Wie heeft de eenendertig rulings geselecteerd? 
55 Volgens de toenmalige Staatssecretaris van Financiën bedroeg het 

belang van de rulingpraktijk in 1983 ca. 150.000.000 gulden aan 
vennootschapsbelasting. (Kamerstuk 19 700 IXB, nr. 25) Kunt u 
aangeven hoe groot dit belang nu is? 

56 Bent u bereid de kosten van de APA/ATR-praktijk te berekenen? 
57 Kunt u enige toelichting geven op de passage over de afronding in 

APA’s? Kunt u uitleggen waardoor een afronding plaatsvindt en de 
uitkomst onder de mediaan komt te liggen?
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